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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTN Ě SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 21.9. 2015 

Přítomní členové (bez titulů): 
F. Dolák, P. Zimmelová, O. Doskočil, L. Martinek, K. Albert, V. Kučera, Z. Fürst, D. 
Nováková, A. Polanová 
   
Omluvení členové (bez titulů): 
R. Švestková, M. Hrušková, E. Fintová 
  
Neomluvení členové (bez titulů): 
 
Hosté (bez titulů): 
V. Tóthová (děkanka), I. Chloubová (proděkanka), J. Bednář (tajemník), M. Šíp (proděkan),  
J. Vacková (proděkanka)  
 
Předseda Akademického senátu ZSF JU zahájil zasedání a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný (senát je v počtu 7 členů). Vyhotovením zápisu byl pověřen senátor Z. Fürst.  

Hlasování o zapisovateli: 

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 1 

Předseda navrhl skrutátory P. Zimmelovou a L. Martinka. 

Hlasování o skrutátorech: 

PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0  

Program: 
1. Návrh Opatření děkanky č. 15/2015 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 

2016/2017 do bakalářských a navazujících studijních programů uskutečňovaných v 
českém jazyce 

2. Návrh Opatření děkanky č. 16/2015 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 
2016/2017 do bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 

3. Návrh Opatření děkanky č. 17/2015 k podmínkám přijímacího řízení do doktorských 
studijních programů pro akademický rok 2016/2017 

4. Žádost o změny ve složení Vědecké rady ZSF JU 
5. Různé  
 
Hlasování o programu: 
 
PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0 
Program byl schválen v předložené podobě. 
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1. Návrh Opatření děkanky č. 15/2015 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický 
rok 2016/2017 do bakalářských a navazujících studijních programů uskutečňovaných v 
českém jazyce 

Děkanka fakulty V. Tóthová představila návrh opatření a uvedla, že počet oborů vyučovaných 
na Zdravotně sociální fakultě JU v akademickém roce 2016/2017 zůstane totožný s 
předcházejícím rokem. Dále představila změnu, a to že v nadcházejícím roce nebude vypsána 
kombinovaná forma oboru Porodní asistentka. Jako důvod uvedla nízký počet studentů, kteří 
úspěšně ukončují ročník. Poté uvedla, že byl naplněn plánovaný počet přijímaných studentů. 
Zmínila také, nižší naplnění oboru Ochrana veřejného zdraví. Poukázala na důležitost tohoto 
oboru v budoucnosti.  
16: 15 hod. – přichází  senátorky D. Nováková a A. Polanová (senát je v počtu 9 členů) 
Děkanka fakulty V. Tóthová dále uvedla, že přijímací zkoušky zůstanou ve stejné podobě (tj. 
písemná forma, u jednoho oboru i ústní forma).  
 
Rozprava:  
Senátor O. Doskočil  vznesl dotaz, zda příprava přijímacích zkoušek bude více v kompetenci  
ústavů např. možnost přijímacích zkoušek v ústní formě. Děkanka fakulty V. Tóthová 
odpověděla, že někde ano, upozornila na klady a zápory. Proděkanka I. Chloubová doplnila, 
že přijímací zkoušky v ústní formě mají svá úskalí a to i v rámci odvolacího řízení. Senátor O. 
Doskočil  poté uvedl, že argumenty akceptuje a zmínil, že penzum otázek pro písemné testy  
není nevyčerpatelné. K tomu dodala místopředsedkyně P. Zimmelová, zda by nebylo vhodné 
zavedení otázek typu MultiChoice. Děkanka fakulty V. Tóthová opět upozornila na klady a 
zápory.  
 
Hlasování o Návrhu Opatření děkanky č. 15/2015 k podmínkám přijímacího řízení pro 
akademický rok 2016/2017 do bakalářských a navazujících studijních programů 
uskutečňovaných v českém jazyce: 

PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 1  
Akademický senát ZSF JU schválil Návrh Opatření děkanky č. 15/2015 k podmínkám 
přijímacího řízení pro akademický rok 2016/2017 do bakalářských a navazujících studijních 
programů uskutečňovaných v českém jazyce.          
   
2. Návrh Opatření děkanky č. 16/2015 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický 
rok 2016/2017 do bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém 
jazyce 
Děkanka fakulty V. Tóthová představila návrh opatření a podotkla, že v současné době již 
existuje bakalářský studijní program Nursing v anglickém jazyce. Uvedla změnu, kdy bude 
zaveden poplatek pro studenty mimo Evropskou unii (dále jen EU), tak jak je to uvedeno 
v návrhu opatření.  Konstatovala, že další pravidla zůstávají beze změny.  
 
Rozprava: 
Senátor V. Kučera vznesl dotaz, proč je poplatek rozdílný u zájemců z EU a mimo EU, kdy u 
zájemců ze zemí mimo EU je vyšší než u zájemců ze zemí EU. 
Tajemník J. Bednář uvedl, že vyšší náklady u studentů pocházejících ze zemí mimo EU jsou 
spojeny s vyššími náklady na agendu spojenou s jejich přijímáním.   
Senátor O. Doskočil  vznesl dotaz, z jakých zemí by fakulta mohla evidovat zájem studentů o 
studium. 
Proděkan K. Šíp uvedl, že studijní obor je perspektivní pro studenty ze zemí jako je Ukrajina, 
Afrika, Nepál a Čína, nicméně zde teprve probíhají jednání. Podotkl, že pro tyto země má 
Evropský titul jistou hodnotu.  
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Hlasování o Návrhu Opatření děkanky č. 16/2015 k podmínkám přijímacího řízení pro 
akademický rok 2016/2017 do bakalářského studijního programu uskutečňovaného v 
anglickém jazyce: 
 
PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0  
Akademický senát ZSF JU schválil Návrh Opatření děkanky č. 16/2015 k podmínkám 
přijímacího řízení pro akademický rok 2016/2017 do bakalářského studijního programu 
uskutečňovaného v anglickém jazyce.  
 
3. Návrh Opatření děkanky č. 17/2015 k podmínkám přijímacího řízení do doktorských 
studijních programů pro akademický rok 2016/2017 
Děkanka fakulty V. Tóthová podotkla, že na ZSF probíhají 2 doktorské programy: 
Ošetřovatelství a Rehabilitační - psychosociální péče o postižené děti, dospělé a seniory. 
Uvedla, že nedošlo k žádným změnám (podmínky, které byly vypracovány, jsou vyhovující). 
Zmínila, že zůstane i stejný počet přijímaných studentů navzdory snížení počtu studentů 
financovaných. 
 
Rozprava:  
Nikdo z přítomných se k tomuto bodu nevyjádřil. 
 
Hlasování o Návrhu Opatření děkanky č. 17/2015 k podmínkám přijímacího řízení do 
doktorských studijních programů pro akademický rok 2016/2017:  
 
PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0 
Akademický senát ZSF schválil Návrh Opatření děkanky č. 17/2015 k podmínkám přijímacího 
řízení do doktorských studijních programů pro akademický rok 2016/2017.  
  
4. Žádost o změny ve složení Vědecké rady ZSF JU 
Děkanka fakulty V. Tóthová uvedla, že na vlastní žádost odstupují prof.MUDr. Arnošt Pellant, 
DrSc. a doc. PhDr. Pavel Navrátil, Ph.D.. Jako nové členy navrhuje prof. MUDr. Josefa 
Fuska, DrSc. a doc. PhDr. Zdeňka Uherka, Ph.D. 
 
Výsledek tajného hlasování:  
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. 
PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 1 
doc. PhDr. Zdeněk Uherek, Ph.D. 
PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 1 
 
5. Různé  
Členové akademického senátu ZSF JU nepředložili žádná témata k řešení.  
 
Předseda senátu poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF JU a zasedání ukončil. 
Příští zasedání AS ZSF JU je na žádost pí. děkanky Tóthové plánováno na 19.10. 2015 od 
16:00. 
 
V Českých Budějovicích dne 21.9. 2015 
 
Zapsal: Zdeněk Fürst      Kontroloval: František Dolák  


